

作品名稱

摘要

(本文)

A grid of circles arranged in 3 rows and 20 columns, intended for a dot plot. The circles are empty and have a thin black outline.

壹、○○○○○○○○○○

A grid of 60 circles arranged in 3 rows and 20 columns, intended for a dot pattern activity.

貳、○○○○○○○○○○○○○○○

A 3x20 grid of circles, arranged in 3 rows and 20 columns. The circles are empty and intended for a dot pattern activity.

參、○○○○○○○○○○○○○○

A 3x20 grid of circles, arranged in 3 rows and 20 columns, intended for a dot pattern activity.

說明：

壹、來稿需包括下列要項：

一、題目：中文。

二、作者：姓名、服務機關與職稱。

三、摘要：摘要（500字以内）。

四、正文：請以12號字體撰寫，中文請用「細明體」，英文請用“Times New Roman”字體，請編頁碼。

五、參考文獻：請列出正文中所引用文獻之完整資料。

貳、本文(不含作品名稱及摘要)字數以5,000至10,000字為原則，以 word 計算本文字數(word/校閱/字數統計/字數〈不含文字方塊、註腳及章節附註等〉)。

參、其餘格式請參考「國立政治大學公共行政學系《公共行政學報》論文撰寫體例（中文）」（網址：<http://pa.nccu.edu.tw/journal/pages.php?ID=admiss3>）。